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Abstract (en)
The electrical interconnection device comprises a body (1) made of an insulating elastic material through which passes at least one conduit (2), and
at least one conducting element (23) inserted into the conduit (2) in order to establish therein an electrical contact with another conducting element
(23). A bearing shoulder (26) formed between a shank (24) and a head (25) of the conducting element (23) is applied against the body (1) in the
vicinity of the conduit (2), and prevents the complete penetration of the conducting element (23) into the conduit (2). Use in particular in connectors
or in electronic assemblies. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif d'interconnexion électrique comprend un corps (1) en matière élastique isolante traversé par au moins un conduit (2), et au moins un
élément conducteur (23) introduit dans le conduit (2) pour y établir un contact électrique avec un autre élément conducteur (23). Un épaulement
d'appui (26) formé entre une tige (24) et une tête (25) de l'élément conducteur (23) est appliqué contre le corps (1) au voisinage du conduit (2),
et empêche la pénétration complète de l'élément conducteur (23) dans le conduit (20). Utilisation notamment dans des connecteurs ou dans des
montages électroniques. <IMAGE>
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